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Abstract (en)
The hinge (10) has an adjustable case (18) arranged in a bearing center (12) of a tape part (11) to receive an axial pin (26) i.e. cylindrical bolt. The
case is adjusted by an adjusting element (28) i.e. flange screw, that is arranged within the bearing center. The adjusting element is threaded into
a screw thread of the tape part. The adjusting element comprises an axial pin arrangement (31) and a rear handle, where the adjusting element is
partially engaged behind the case by the rear handle. The screw thread is provided in a through-hole (46) of the tape part.

Abstract (de)
Bei einem Scharnierband (10) zur schwenkbaren Befestigung eines Klappenelements, wie einen Flügel einer Tür oder eines Fensters, an einem
festen Rahmen, mit einem Bandteil (11), das ein Lagerauge (12) aufweist, in dem eine Verstellhülse (18) zur Aufnahme eines Achsstifts (26)
angeordnet ist, wobei die Verstellhülse (18) durch ein Einstellmittel innerhalb des Lagerauges (12) verstellbar ist, weist das Bandteil (11) ein
Gewinde, in das das Einstellmittel (28) einschraubbar ist, und das Einstellmittel (28) einen Hintergriff auf, mit dem es die Verstellhülse (18)
zumindest abschnittsweise hintergreift.
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